
 

 

 

Zápis č. 14 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 20. 6. 2024 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, ing. Jan Konečný, Darina Kricnarová, Alena Šmatolánová 

Omluveni: - 

Hosté: - 

 

 

Program 

1) Úkoly z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Informace z VV ČJF 

4) Schválení termínu  ZZVJ 

5) Informace k OM KHO 

6) Různé 

 

 

 

  

1. Úkoly z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny. 

2. Došlá pošta 

 K. Vlčková ( sekretariát ČJF) – žádost o zaslání využitelnost majetku ČJF v KHO 

(překážka ČJF, drezurní obdélník, časomíra) 

 M. Javorský - informace k programu asistentů stavitelů parkuru 

 P. Kuklík ( Generální sekretář ČJF) – zápis z VV ČJF 

 J. Nosková ( sekretář Středočeská oblast) – reakce a vysvětlení OV Středočeské 

oblasti k navýšení rozpočtu  pro rok 2024  

 P. Holub ( člen VV ČJF) – telefonický dotaz p. Kricnarové – žádost o podporu 

centra jezdeckého sportu na pardubickém závodišti 

 

 

3. Informace ze zasedání VV ČJF 

 doplnění seznamu měřitelů pony o paní Krulichovou 

 schválení způsobu kontrol výsledků závodů dle oblastí a disciplín, které budou 

zpracovány ihned po ukončení závodů (aby nedocházelo ke schvalování 

výsledků více než půl roku po skončení závodů, jako v minulém roce) 

 neschválení SCM pro vytrvalost 

 

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 

mailto:oblast.kralovehradecka@cjf.cz


4. Schválení termínu ZZVJ 

OV KHO projednal a schválil termín přípravy na ZZVJ na 5. 10. (sobota) a zkoušky 

ZZVJ na 6. 10. (neděle) 2024.  

 

5. Informace k OM KHO 

OV KHO žádá subjekty pořádající OM o zaslání faktur na sekretáře oblasti ihned po 

ukončení závodů.  

 

6. Různé 

 

 k doručené poště z bodu  2  OV KHO sděluje, že využitelnost majetku ve správě 

oblasti je plně v souladu se sportovními akcemi pořádanými v oblasti.    

 p. Pejos – informoval o účasti na celostátní konferenci ČUS dne 12. 6. 2024, 

seznámil přítomné o změnách v projektu „Můj klub“ pro rok 2025, upozornil 

na rozdíl v nákladech sekretariátu ČUS (4,5 mil.) a ČJF (14 mil.) předběžný 

rozpočet na sport v příštím roce pro NSA bude 6,9 miliard, dále informoval o 

přípravě zákona o sportu a se zprávou o činnosti ČUS za uplynulé volební 

období. 

 p. Pejos – upozornil na změnu ve Všeobecných pravidlech, dle které musí být 

veterinář přítomen po celou dobu konání závodů, tato úprava zejména pro malé 

pořadatele přináší velké finanční náklady a je téměř likvidační. Veterinární 

lékaři mohou požadovat až 1 000Kč/h 

   OV KHO navrhuje změnu všeobecných pravidel – přítomnost veterináře na 

národních závodech po celou dobu konání soutěží je pouze doporučená. Jako 

druhou možnost navrhuje, aby platba za veterináře byla hrazena z rozpočtu 

ČJF. 

 Komisaři ZZVJ ohodnotili otázky k ZZVJ jako příliš jednoduché, až naivní. 

OV KHO doporučuje nové otázky k ZZVJ konzultovat s komisaři 

ZZVJ, trenéry i pedagogy tak, aby otázky byly přiměřené obtížné a zejména 

pro děti snadno pochopitelné a jednoznačné 

 

 

Svoboda nad Úpou, 28. 6. 2024 

zapsala Svatava Juhászová 
 

 

 

 

 

 


